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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 28. 07. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     14.45 h  
   
Prítomní:            27 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Zuzana Belanová 
   Katarína Čičmancová 
   MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. 
   MUDr. Silvia Hrnková 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                              PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Mgr. Barbora Bajgarová – riaditeľka sekretariátu prednostu MsÚ 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Eva Lacková – manažér kvality  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru   

Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
         Dáša Košecká – referent správy majetku mesta 
   Olívia Mokrá – vedúca oddelenia miestnych daní    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 
 
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov. Tiež na rokovaní privítal PaedDr. Vladimíra Jánoša, poslanca NR 
SR, Ing. Rastislava Januščáka, riaditeľa pre stratégiu HBP, a. s., a Ing. Eduarda Šeböka, 
riaditeľa ENO Zemianske Kostoľany. 
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 25 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Vladimír 

Revický a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Helenu Dadíková a Ing. Mgr. Jozefa 
Kobelu.   
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Jana Vršková - predsedníčka,  
Gabriel Čauder – člen,  
Július Urík – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 257/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ 
v písomnej forme bol spolu s materiálmi doručený všetkým poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá návrh na 
doplnenie programu.  
 JUDr. Katarína Macháčková, poslankyňa MsZ, predložila poslanecký návrh na 
doplnenie jedného  bodu rokovania a o vypustenie jedného bodu rokovania, a to: 
Návrh na zrušenie uznesenia MsZ č. 226/09 zo dňa 30. 06. 2009 ohľadom odpredaja akcií 
PTH, a. s. 
Návrh na siahnutie bodu č. 12 z programu rokovania – Návrh textu zmluvy PTH, a. s. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že na rokovaní poslaneckého klubu bolo 
dohodnuté, že na tomto rokovaní sa bude len konštatovať, že je vypracovaný návrh zmluvy 
o odpredaji akcii PTH, a. s., nakoľko návrh zmluvy bol niektorým poslancom doručený až 
v pondelok 27. 07. 2009 a nemali dostatočný čas na jeho kontrolu. Tiež dodal, že až 
v prípade, že neprejde návrh JUDr. Kataríny Macháčkovej, poslankyne MsZ, bude sa 
rokovať o schválení zmluvy, a to na najbližšom riadnom MsZ dňa 25. 08. 2009. 
 MsZ uznesením č. 258/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poslanecký návrh 
JUDr. Kataríny Macháčkovej na doplnenie programu.  
Hlasovanie: 18 poslancov za, 5 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 MsZ uznesením č. 259/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poslanecký návrh 
JUDr. Kataríny Macháčkovej na stiahnutie bodu č. 12 z programu rokovania.  
Hlasovanie: 14 poslancov za, 7 poslancov proti, 4 poslanci sa zdržali  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. Otvorenie  
2. Projekt cezhraničnej spolupráce – mestský park v Prievidzi 
3. Návrh riešenia zásobovania z južnej strany obchodného centra Rozvoj 
4. Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1 – 6/2009 
5. Žiadosť spoločnosti S.W.E.N.S., s. r. o., o súhlas k zaradeniu Súkromnej  
       materskej školy a školskej jedálne v Prievidzi do siete škôl a školských zariadení 
6. Vyhodnotenie projektu „Mystery Public Acting“ 
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7. Prijatie ďalších opatrení na zmiernenie dopadov finančnej a hospodárskej krízy  
       v roku 2009 
8. Zmena úveru – rozšírenie predmetu úveru   
9. Vydávanie mesačníka „Novinky z Prievidze“ 
10. Návrh textu zmluvy ROC Prievidza, a. s. 
11. Ponuka spoločnosti ENEP, a. s., na odkúpenie akcií spoločnosti PTH, a. s. 
12. Návrh na zrušenie uznesenia č. 226/09 zo dňa 30. 06. 2009 
13. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
14. Rôzne 
15.  Diskusia pre občanov   
16. Interpelácie poslancov  
17. Záver 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 260/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 

     - k bodu 2 -  
Projekt cezhraničnej spolupráce – mestský park v Prievidzi 

 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval o projekte 
THINKinGREEN – Mysli zeleno, ktorý je zameraný na rekonštrukciu degradovaných 
mestských území prostredníctvom plánovania verejnej zelene. Dodal, že projekt zamýšľa 
podporiť miestne politiky spojené s verejnou zeleňou a mestským prostredím ako 
kvalifikovaného nástroja, ktorý prispeje k zlepšeniu kvality života občanov zlepšením miest, 
zdravšieho a príjemnejšieho miesta na žitie, prácu a investovanie. Projekt má za cieľ 
rozvinúť spoločné akcie a metodológie súvisiace s rekvalifikáciou degradovaných území 
prostredníctvom verejnej zelene, ako kvalifikovaného nástroja na zlepšenie kvality života 
obyvateľov. Projekt sa uskutočňuje v rámci programu CENTRÁLNA EURÓPA, pričom do 
projektu sú k partnerstvu pozvané mestá z Talianska, Slovenska (Prievidza a Piešťany) 
Slovinska, Poľska, Nemecka, Rakúska, Maďarska. 
Cieľom 1. pracovného stretnutia k tomuto projektu bolo predstaviť jednotlivé mestá 
a vzájomné zoznámenie sa partnerov. Kofinancovanie nákladov pre Slovensko je vo výške 
85%, finančná spoluúčasť 15 % a doba trvania projektu je predpokladaná na 3 roky. Celková 
suma vyčlenená pre projekt je 3 mil. €, t. j. 200 tis. € pre jednotlivé zúčastnené mesta pri 
súčasnom počte. Na 1. stretnutí tiež boli stanovené úlohy s realizáciou do 31. 07. 2009. 
V priebehu mesiaca september 2009 by malo dôjsť k  podpisu zmluvy o partnerstve, pričom 
navrhovaná lokalita v meste Prievidza je Mestský park, Nábrežný park. 
 V rámci rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa, či 
ide o jednorazový alebo cyklický projekt, a či sa všetky partnerské mestá zapoja do tohto 
projektu. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že ide 
o jednorazový projekt a konštatoval, že od projektu zatiaľ odstúpilo mesto Piešťany zo 
Slovenska, Imperia - Taliansko a Szeksard – Maďarsko, a môže ešte niektorý odstúpiť. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa pýtala, či vyčlenené finančné prostriedky  ostanú 
rovnaké a budú sa navyšovať podľa počtu odhlásených partnerských miest. Ing. arch. 
Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že výška celkových vyčlenených 
prostriedkov ostáva rovnaká, prostriedky sa prerozdelia medzi prihlásené mestá. 
 MsZ uznesením č. 261/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prihlásenie mesta 
Prievidza do projektu. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
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   - k bodu 3 - 
Návrh riešenia zásobovania z južnej strany obchodného centra Rozvoj 

 
  Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval o návrhu riešenia 
zásobovania z južnej strany obchodného centra Rozvoj. Uviedol, že pôvodne mal tento 
objekt jeden majiteľ a zásobovanie bolo riešené z východnej strany pre celý objekt. Objekt 
však bol následne odpredaný dvom majiteľom, a tým bol jednému z nich znemožnený 
prístup k objektu z dôvodu zásobovania. Bolo odporučené, aby bola táto časť objektu 
zásobovaná prostredníctvom zdvihovej rampy, čím sa zabezpečí zásobovanie a bude aj 
zachovaná verejná zeleň pri obchodnom centre Rozvoj. Tento spôsob zásobovania sa tiež 
odporúča ako najvhodnejší, nakoľko na tejto strane objektu nie je taká častá frekvencia 
zásobovania obchodov, aby tam bolo potrebné vybudovanie jednosmernej komunikácie aj 
s parkovacími plochami.   
 MsZ uznesením č. 262/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie rampy na 
zásobovanie, situovanej z južnej strany obchodného centra. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  
 

- k bodu 4 - 
Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1 – 6/2009 

  Mgr. Vlasta Miklasová, vedúca odboru starostlivosti o občana, informovala 
o pridelených bytoch za 1. polrok 2009. Konštatovala, že za uvedené obdobie bolo celkovo 
pridelených 55 bytov, z toho bolo 8 bytov zo starej výstavby a 47 bytov z novej výstavby. 
 MsZ uznesením č. 263/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie prehľad 
o pridelení bytov za 1. polrok 2009. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  

 
 

- k bodu 5 - 
Žiadosť spoločnosti S.W.E.N.S., s. r. o., o súhlas k zaradeniu Súkromnej 

materskej školy a školskej jedálne v Prievidzi do siete škôl a školských zariadení 
 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o žiadosti  spoločnosti S.W. 
E.N.S., s. r. o., o súhlas k zaradeniu Súkromnej MŠ a ŠJ do siete škôl a školských zariadení. 
Uviedol, že spoločnosti S.W.E.N.S., s. r. o., zaslal odbor školstva stanovisko k ich žiadosti so 
zamietnutím zaradenia ich zariadenia do siete škôl a školských zariadení, nakoľko počet škôl  
a školských zariadení je nastavený tak, aby pokrýval všetky potreby obyvateľov.  
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa, či sa 
už vie, že budú pokryté všetky požiadavky rodičov, ktorí chcú dať svoje deti do materských 
škôl. Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že všetky požiadavky budú 
zabezpečené, nakoľko zápis sa uskutočnil pred niekoľkými mesiacmi a môže sa 
skonštatovať, že všetko je kapacitne zabezpečené, dokonca sú aj  kapacitné rezervy.  
 MsZ uznesením č. 264/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť 
spoločnosti S.W.E.N.S, s. r. o., o zaradenie súkromnej materskej školy do siete škôl 
a školských zariadení. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 23 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal  
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- k bodu 7 - 
Prijatie ďalších opatrení na zmiernenie dopadov finančnej a hospodárskej krízy 

v roku 2009 
 

 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že odhad o výške 
výpadku príjmov z podielových daní, ktoré vykonalo MF SR až v júli 2009, pre mesto 
Prievidza znamená ďalšie významné zníženie rozpočtovaných príjmov. Podľa údajov MF SR 
z júla 2009, sa  mesto Prievidza  musí vyporiadať s výpadkom na príjmoch z podielovej dane  
vo výške 2 282 812,00 EUR, čo je v prepočte 68,772 mil. Sk, (voči pôvodne schválenému 
rozpočtu v decembri 2008). Čiastka na krátenie uvádzaná MF SR je o 1 118 004,00 EUR,  
v prepočte o 33,681 mil. Sk vyššia,  ako sme predpokladali vo februári 2009. Mesto vo  
februári prijalo opatrenia na zníženie výdavkov  1 165106,00 EUR, v prepočte  o 35,1 mil. 
Sk.  Teraz musí mesto prijať opatrenia na zníženie výdavkov   o ďalších 1 118 004,00 EUR  
( 33,681 mil. Sk).  Okrem výpadku príjmov z podielových daní hrozí mestu i výpadok príjmu 
z predaja hotela Magura. Do rozpočtu je zapracovaný príjem z predaja hotela vo výške 
približne 663 878,00 EUR, čo je v prepočte  20 mil. Sk. Ďalej Ing. Katarína Bašková, vedúca 
ekonomického odboru, predložila návrh niekoľkých úsporných opatrení a dodala, že oblasť 
školstva a sociálna oblasť zostávajú nedotknuté.  Informovala, že nakoľko navrhnuté 
úsporné opatrenia nepostačujú, je potrebné prijať ďalšie opatrenia. Jedným z opatrení by 
mohol byť aj predaj akcií PTH, a. s.  Ak by sa zrealizoval odpredaj akcií PTH, a. s., nie je 
potrebné prijímať ďalšie. Mohla by sa prijať zásada, že príjem z predaja akcií by dočasne 
nahradil  výpadok z príjmov z predaja ostatného majetku (hlavne hotela Magura). Po 
odpredaní hotela by sa získané  finančné prostriedky použili na účel,  ktorý by bol určený pri 
predaji akcií. 
  Do rozpravy k tomuto bodu rokovania sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa 
MsZ, a poukázala na to, že je zložité krátiť finančné prostriedky a zároveň tým úplne 
nezastaviť rozpracované projekty. Upozornila, že v rámci predložených opatrení boli krátené 
finančné prostriedky vo všetkých odvetviach, avšak prostriedkov vyčlenených na odmeny 
poslancov a členov komisií MsZ sa to nedotklo. Následne predložila poslanecký návrh na 
zlúčenie komisií MsZ, na základe ktorého by došlo k zníženiu ich nákladovosti na rozpočet 
mesta. Odporučila zrušiť uznesenia MsZ zo dňa 22. 12. 2006, ktorými boli schválené komisie 
a predložila návrh na zloženie nových komisií. Jej návrhom by došlo k zníženiu členov 
komisií zo 153 na 54 členov s tým, že zloženie nových komisií by bolo predmetom rokovania 
MsZ dňa 25. 08. 2009 a účinnosť by nadobudli od 01. 09. 2009.  
 MsZ k tomuto bodu rokovania a k poslaneckému návrhu Heleny Dadíkovej hlasovalo 
až po prerokovaní bodu č. 8 – zmena úveru, nakoľko oba body spolu súvisia. 
 
  

- k bodu 8 - 
Zmena úveru – rozšírenie predmetu úveru 

 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala, že mesto má 

v súčasnosti uzatvorených 7 úverových zmlúv, z toho úvery  dvoch  úverových  zmlúv sú 
zatiaľ nevyčerpané.  Tým, že sú úvery nevyčerpané,  vytvára sa mestu priestor na zmenu.  
Zmena by sa týkala  účelu  použitia úveru. Ak by sa mesto rozhodlo použiť tieto zatiaľ voľné  
finančné prostriedky na iné,  ako už určené účely, mestu  by sa čiastočne podarilo vykryť 
výpadok z podielových daní. Z toho dôvodu mesto musí vstúpiť  do rokovania  s bankou. 
Spoločne s bankou  sa bude hľadať  spôsob a forma zmeny v úverových zmluvách. 
Nedočerpaná čiastka na  oba úvery  je spolu  vo výške 756 821,00 EUR, čo je v prepočte 
22,8 mil. Sk. Oba úvery mestu poskytla ČSOB, a. s. Jeden úver je určený na výkup 
pozemkov pod priemyselný park a druhý je určený na výkup pozemkov  a na rekonštrukciu 
miestnych komunikácií.    Za účelom  zmien v úveroch mesto kontaktovalo banku. Banka 
mesto informovala, že má záujem s mestom rokovať o zmene, ale  každá zmena musí byť 
zároveň odsúhlasená  i ústredím banky. Tiež bolo konštatované, že zo strany klienta sa ešte 
banka nestretla s požiadavkou na rozšírenie predmetu  úverovania.  Klienti zvyčajne 
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požadujú  upraviť výšku úveru – čo vykonávajú bežne a zvyčajne za nezmenených 
úverových podmienok. Nevylúčila sa však možnosť  zmeny v predmete úveru,  resp. 
v rozšírení predmetu úveru. Nakoľko uvoľnené finančné prostriedky chce mesto použiť 
hlavne na refinancovanie  vykonaných rekonštrukcií na miestnych komunikáciách; alternatíva  
úpravy výšky   úveru by v obmedzenom rozsahu bola možná aj v prípade mesta.    Zmena vo 
výške  úverovania by sa mohla vykonať  tak, že znížený by bol úver určený na výkup 
pozemkov pod priemyselný  park o 18,8 mil. Sk  a zvýšený by bol úver určený na výkup 
ostatných pozemkov a rekonštrukcie miestnych komunikácií  o 18,8 mil. Sk. Bilancia 
úverovej angažovanosti mesta by zostala nezmenená. Pre mesto by však bola výhodnejšia 
alternatíva  rozšírenia predmetu úverovania. O tom, na ktorý spôsob zmeny by banka bola 
ochotná pristúpiť, je potrebné s bankou rokovať. Ing. Katarína Bašková, vedúca 
ekonomického odboru, dodala, že z dôvodu  urýchleného  riešenia  situácie je potrebné 
vykonať buď zmenu v uzneseniach, ktorými boli úvery schvaľované alebo vytvoriť nové 
uznesenia. Stanovisko banky na to, ktorý spôsob by bol pre  banku prijateľnejší, zatiaľ mesto 
nepozná. Nakoľko opatrenia na elimináciu dopadu prebiehajúcej krízy na rozpočet mesta 
potrebuje mesto  prijať čo najskôr,  navrhujeme vytvoriť uznesenie MsZ,  ktoré by 
splnomocnilo primátora mesta  rozhodnúť o spôsobe reštrukturalizácie  vyššie spomenutých 
úverov za podmienky, že nedôjde k zvýšeniu  celkového dlhu mesta. 

MsZ uznesením č. 265/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo poslanecký 
návrh Heleny Dadíkovej o zlúčení komisií. 
Hlasovanie: 6 poslancov za, 12 poslancov proti, 6 poslancov sa zdržalo 
 MsZ uznesením č. 266/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, splnomocnilo primátora 
mesta, aby prijímal opatrenia smerujúce k zmierneniu dopadov výpadku príjmov rozpočtu 
mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 267/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vykonať 
reštrukturalizáciu úverov prijatých na základe uznesenia MsZ a splnomocnilo primátora 
mesta rozhodnúť o spôsobe reštrukturalizácie úverov vrátane alternatívy prijatia nového 
úveru vo výške nedočerpaných úverov a jeho zabezpečenia za podmienky, že nedôjde 
k zvýšeniu celkového dlhu mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
Vyhodnotenie projektu „Mystery Public Acting“ 

 
 Mgr. Monika Uhlerová, manažérka spoločnosti Emma International, s. r. o., Banská 
Bystrica, informovala o ukončení druhého kola realizácie projektu Mystery Public Acting – 
tajného kontrolovania pracovníkov Mestského úradu Prievidza a následne informovala 
o úspešnosti pracovníkov v projekte. Tiež predložila niekoľko návrhov na zefektívnenie práce 
na MsÚ Prievidza. V závere svojho vystúpenia konštatovala, že pracovníci MsÚ Prievidza 
boli ohodnotení známkou 1,23. Následne Mgr. Monika Uhlerová odovzdala certifikát 
o úspešnom ukončení kontroly Ing. Jánovi Bodnárovi, primátorovi mesta. 
 MsZ uznesením č. 268/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
ohľadom vyhodnotenia projektu ,,Mystery Public Acting“. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 - 
Diskusia pre občanov 

 
 Do diskusie pre občanov sa prihlásil František Uhliar, bytom Prievidza, Ul. M. R. 
Štefánika, a uviedol, že schválenie uznesenia č. 226/09 zo dňa 30. 06. 2009 ohľadom 
odpredaja akcií PTH, a. s., sa mu nezdá správne. Dodal, že predaj sa mu zdá urýchlený 
a má pocit, že k odpredaju neboli zodpovedané mnohé otázky, ktoré by vysvetlili, prečo je 
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potrebné akcie odpredať. Zároveň sa pýtal poslancov, ktorí boli za odpredaj akcií PTH, a. s., 
čo ich viedlo k schváleniu odpredaja a prečo súhlasili s ponúknutou cenou akcií 209 €/akcia 
a s predloženým spôsobom odpredaja. Dodal, že podľa obchodného registra je základné 
imanie spoločnosti PTH, a. s., o 1 mil. € vyššie ako majetok VNG Slovakia s. r. o., a hodnota 
akcií sa pohybuje v sume niečo nad 300,00 €. Tiež sa poslancov pýtal, či prehodnotia svoje 
rozhodnutie na základe verejnej mienky a predloženej petície.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že odpovie na otázku za poslancov s tým, že 
poslanci sa tiež môžu zapojiť do diskusie. Ďalej uviedol, že uznesenie bolo schválené na 
základe žiadosti spoločnosti VNG Slovakia, s. r. o., o odkúpenie 11 692 akcií za cenu 209,00 
€ za jednu akciu, tak ako uviedli v žiadosti. A čo poslancov viedlo k schváleniu takéhoto 
uznesenia, sú tieto dôvody: 
- zlá finančná situácia mesta Prievidza – Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického 
odboru, informovala o príjmoch rozpočtu mesta Prievidza a o znížení príjmov podielovej 
dane o približne 60 mil. Sk. Mesto očakávalo navýšenie príjmov z odpredaja Hotela Magura, 
ten sa však k dnešnému dňu neuskutočnil. 
- neukončený súdny spor medzi mestom Prievidza a THM-Inkasná, s. r. o., - v rámci tohto 
sporu žaluje spoločnosť mesto, avšak žiadne riešenie nebolo úspešné a tak je možné, že 
mesto tento spor prehrá a bude potrebovať finančné prostriedky na zaplatenie. 
- projekty na obnovu mesta – do roku 2013 sa chce mesto Prievidza zapájať do projektov 
financovaných z fondov EÚ na obnovu mesta. Mesto sa však musí podieľať na 
kofinancovaní a je potrebné mať finančné zdroje. Mesto nechce čerpať úvery na tieto akcie. 
- obnova zariadení – spoločnosť PTH, a. s., plánuje výstavbu nových výmenníkových staníc 
a zakúpenie nových zariadení. Mesto musí vložiť do tejto obnovy svoje zdroje a to podielovo 
vo výške 51 % mesto Prievidza a 49 % spoločnosť VNG Slovakia, s. r. o. 
To sú hlavné dôvody prečo MsZ rokovalo o žiadosti spoločnosti VNG Slovakia, s. r. o. Táto 
spoločnosť už v roku 2005 žiadala o odpredaj akcií. Predajom by mesto Prievidza získalo 
zdroje na ďalšie financovanie mesta. V uznesení je podmienka, že zmluva musí byť 
predmetom schválenia MsZ. Na základe návrhu JUDr. Kataríny Macháčkovej, poslankyne 
MsZ, bol pôvodný bod programu č. 12 – Návrh textu zmluvy so spoločnosťou PTH, a. s., 
stiahnutý z rokovania, aby si poslanci mohli návrh zmluvy prehodnotiť. Tiež bude zvolená 
nová komisia na prehodnotenie návrhu a všetko bude predmetom rokovania MsZ dňa 25. 08. 
2009. 

František Uhliar upozornil, že na internete je zverejnená ponuka na odpredaj Hotela 
Magura a pýtal sa, prečo tak nebolo urobené aj s odpredajom akcií PTH, a. s. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, informoval, že odpredaj Hotela Magura je trochu iná situácia, pričom 
mesto sa snaží zaň získať čo najviac a čaká sa na ponuky záujemcov. Mesto opakovane 
dostávalo od spoločnosti VNG ponuky na odpredaj akcií PTH, a. s., aj v minulosti, ale boli 
zamietnuté. Ak občania mesta nebudú súhlasiť s odpredajom, v odpredaji sa pokračovať 
nebude. 

František Uhliar sa ďalej zaujímal, prečo poslanci nehlasovali za schválenie 
poslaneckého návrhu Heleny Dadíkovej na zlúčenie komisií, keď tak veľmi finančne zaťažujú 
mesto. Ďalej sa informoval, či by nebolo dobré  akcie PTH, a. s., ponúknuť občanom mesta. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že by nebolo správne z odborného hľadiska 
zlučovať komisie. Dodal, že akcie nie sú verejne obchodovateľné, čo je podložené 
uzatvorenou zmluvou medzi mestom Prievidza a VNG Slovakia, s. r. o., a to z dôvodu 
obojstranného predkupného práva, čo je uvedené aj v stanovách spoločnosti. 

František Uhliar sa pýtal, či mesto Prievidza môže ovplyvniť spoločnosť VNG 
Slovakia, s. r. o., zmeniť zmluvu a stanovy, aby sa občania spojili a dali finančné prostriedky 
mestu, aby odkúpilo akcie od VNG Slovakia, s. r. o. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
informoval, že aj keď je mesto Prievidza vlastníkom 51 % podielov na spoločnosti PTH, a. s.,  
to nie je možné, lebo s takýmto odpredajom musia súhlasiť obaja akcionári. A nie je mu ako 
primátorovi mesta známe, že by spoločnosť VNG Slovakia, s. r. o., na niečo také dala 
súhlas.  

Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že na tomto rokovaní boli spomínané 
štyri dôvody odpredaja akcií. Na MsZ v júni 2009 sa Ing. Marián Škoda, poslanec MsZ, 
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informoval, či má súdny spor medzi mestom Prievidza a THM vplyv na odpredaj akcií. Ing. 
Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že spor nemá vplyv na odpredaj akcií, ale 
ovplyvňuje ďalšie výdavky mesta v budúcnosti.  

Ďalej sa do rozpravy prihlásil pán Seneš, ktorý sa informoval na cezhraničnú 
spoluprácu, ktorá bola prerokovávaná v rámci bodu č. 2 programu, nakoľko sa mu táto 
spolupráca nepozdáva. Zaujímal sa, za akým účelom to bude realizované a či to bude 
riešené v rámci odpredaja. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, 
že každý štát  a mesto si bude svoju obnovu zelene riešiť sám na svojom území. Plánuje sa 
zorganizovanie seminára, na ktorom sa budú riešiť spoločné problémy zachovania zelene. 
Cudzie krajiny a mestá nebudú zasahovať do riešenia inej krajiny.     

Do diskusie sa prihlásila Milada Okajčeková, obyvateľka Zariadenia pre seniorov 
Prievidza, a uviedla, že sa čuduje, že len šiesti poslanci hlasovali proti schváleniu uznesenia 
na odpredaj akcií PTH, a. s. Poslanci, ktorí hlasovali za odpredaj, boli volení občanmi mesta 
a teraz sú proti nim. Je obyvateľkou penziónu a nevie si predstaviť, aký dopad by to malo na 
jeho obyvateľov, keby sa malo prejsť na kúrenie plynom. Prišla v mene obyvateľov 
zariadenia pre seniorov, aby vyjadrila ich nespokojnosť a nesúhlas s odpredajom akcií PTH, 
a. s. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že bolo skonštatované, že by sa malo prejsť 
na kúrenie plynom. Informoval sa, na základe čoho tak občania mesta tvrdia. Milada 
Okjčeková odpovedala, že sa o tom hovorí a porovnáva sa to so situáciou v Handlovej. Ing. 
Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že sú to všetko nepodložené tvrdenia a v uznesení 
MsZ ohľadom odpredaja akcií sú zapracované podmienky, za akých bude zmluva 
podpísaná, a to:  
1.) mestu Prievidza ostane 10 % akcií spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo, a. s.; 
2.) naďalej ostane pre mesto Prievidza 1 miesto v Dozornej rade spoločnosti Prievidzské 
tepelné hospodárstvo, a. s.; 
3.) spoločnosť VNG Slovakia, s. r. o., Bratislava, bude garantovať cenu tepla v meste 
Prievidza podľa vzorca pre výpočet ceny tepla stanoveného Úradom pre reguláciu sieťových 
odvetví s tým, že spoločnosť Prievidzské tepelné hospodárstvo, a. s., nebude môcť bez 
dôvodu neprimerane navyšovať cenu tepla; 
4.) zmluva o predaji 11 692 akcií spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo, a. s., 
podlieha schváleniu mestským zastupiteľstvom. 
 Do diskusie sa tiež zapojila pani Oľga Pohlová a upozornila, že v prípade odpredaja 
akcií PTH, a. s., sa môže prejsť na vykurovanie plynom a to môže mať vplyv na zvýšenie 
nezamestnanosti, nakoľko sa zníži odber uhlia a môže dôjsť k uzatvoreniu baní. A tiež 
chcela vedieť na základe čoho a ako poslanci hlasujú. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
uviedol, že k odpredaju akcií bude ešte veľká diskusia a nič ešte nie je schválené. Existencia 
baní nie je závislá od výroby tepla pre mesto Prievidza. Informácia ohľadom zmeny média na 
výrobu tepla bola podsunutá a občania sa toho začali obávať, a preto bola vyvolaná taká 
veľká diskusia. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že čo sa týka hlasovania 
poslancov, môže len povedať, že občania dali poslancov mandát, aby mohli hlasovať. Je 
potrebné chodiť na zasadnutia MsZ a o každom hlasovaní je urobený záznam.  
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej dal slovo Vladimírovi Jánošovi, poslancovi NR 
SR, ktorý informoval, že za tri roky, čo je poslancom NR SR, prvýkrát využíva možnosť 
vystúpiť na rokovaní MsZ v Prievidzi. Sledoval rokovania a nemal potrebu vystúpiť, nakoľko 
všetky návrhy boli schválené v prospech občanov a mesta Prievidza. Mal možnosť vyjadriť 
sa v médiách k tejto veci a tak to aj využil, rovnako ako využíva aj priestor na rokovaní MsZ. 
Uviedol, že dôvody odpredaja sú racionálne a podložené, a to hlavne získaním finančných 
prostriedkov pre mesto. Tento odpredaj vzbudil veľkú pozornosť u občanov a toho je 
dôkazom aj petícia s 8 000 podpismi. Nechce hovoriť o okamžitom zmenení média tepla, 
lebo to sa nedá predpovedať. Nikto však nesmie novému majiteľovi zabrániť, aby na 
majetku, ktorý kúpi, niečo zmenil. Odporučil, aby bol zachovaný status v akciách, taký ako je 
v súčasnosti. Všetko je treba prediskutovať a zamyslieť sa nad všetkými kladmi a zápormi. 
Nie je zástancom šírenia poplašných správ, ale je potrebné všetko zvážiť. V závere 
poďakoval za možnosť vystúpenia. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval poslancovi 
NR SR za korektný príhovor.    
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 Pán Gabriel Kiss, Murgaša č. 10, Prievidza, sa pýtal, prečo vzniklo toľko petičných 
hárkov a prečo vznikol taký veľký záujem verejnosti. Občania nemôžu ovplyvniť cenu tepla 
a sú na to odkázaní. Pýtal sa, ako je možné, že sa občan stal väzňom ceny tepla. 
Spoločnosť ENEL, a. s., ponúkla, že bude zriadené centrum na fakturovanie spotreby tepla 
a určovanie ceny za teplo. Ďalej sa informoval na zrušenie zmluvy medzi mestom Prievidza 
a HBP, a. s., ohľadom spravovania športovej haly a uzatvorenie zmluvy so spoločnosťou City 
Arena, a. s., a chcel vedieť, prečo sa tak uskutočnilo, keď spolupráca s HBP, a. s., bola 
korektná a opäť vznikajú otázky, ako to bude ďalej so športovou halou. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, informoval, že spoločnosť PTH, a. s., odkupuje teplo od spoločnosti ENEL, 
a. s., ktorá nie je štátnou spoločnosťou a nemá pocit, že by sa správala nekorektne. 
Spoločnosť City Aréna, a. s., predložila svoju žiadosť na rokovaní MsZ dňa 30. 06. 2009, a to 
až po ukončení rokovaní so spoločnosťou HBP, a. s., ohľadom ukončenia zmluvy medzi 
mestom Prievidza a HBP, a. s., a prevzatím záväzkov uvedených v tejto zmluve na 
spoločnosť City Arena, a.s. HBP, a. s., odporučila tento zámer mestu schváliť. City Arena, a. 
s., bude dbať, aby sa športová hala využívala najmä na šport. 
 Ing. Miloslav Krčík, zástupca FK Mesto Prievidza, informoval o zmenách vo vedení 
futbalového klubu, o zvolení novej správnej rady klubu a o začatí novej futbalovej sezóny 
2009/2010. Informoval, že vo futbalovom klube sa dáva všetko do poriadku v súlade so 
zákonom a tiež bolo v termíne odovzdané daňové priznanie. Nové vedenie futbalového klubu 
sa dohodlo, že budú na rokovaniach MsZ informovať o činnosti klubu a tiež poďakoval 
spoločnosti Unipa, spol. s r. o., za podporu pri opätovnom otváraní brán futbalového 
štadióna. 
 O slovo sa prihlásil Ing. Matej Matulay, predseda predstavenstva PTH, a. s., 
a konateľ spoločnosti VNG Slovakia, spol. s r. o., a uviedol, že MsZ uznesením č. 226/09 
odsúhlasilo odpredaj 11692 akcií spoločnosti PTH. a. s., pre akcionára VNG Slovakia, s. r. 
o., tento krok vyvolal reakciu v regionálnych médiách. Väčšinou sa však médiá opierali 
o nesprávne fakty, ktoré negatívne ovplyvnili pohľad verejnosti na tento odpredaj. Ďalej sa 
vyjadroval k najčastejšie položeným otázkam od verejnosti ohľadom odpredaja akcií PTH, a. 
s. Informoval, že VNG Slovakia, s. r. o, je slovenská spoločnosť. Jediným jej spoločníkom je 
VNG – Verbundnetz Gas Aktiengesellschaft so sídlom v Lipsku. VNG Slovakia, s. r. o, 
pôsobí na Slovensku v oblasti  veľkoobchodu so zemným plynom, energetického 
poradenstva a centrálnym zásobovaním tepla. V zmysle platnej legislatívy na Slovensku, 
týkajúcej sa cenovej regulácie v energetike, neúmerné zvýšenie ceny tepla nie je možné 
a spoločnosť VNG Slovakia, s. r. o., ani po odkúpení 11692 akcií, nemá dôvod na 
zvyšovanie ceny tepla. Hlavným cieľom spoločnosti je bezpečné zásobovanie občanov 
mesta konkurencieschopným teplom. Dôležité je aj uvedomiť si, akú zložku ceny tepla môže 
ovplyvniť PTH, a. s., ako akcionár. Z celkovej ceny tepla môže ovplyvniť len 9%, čo sú fixné 
náklady ( náklady na opravy a údržbu zariadení, mzdy a pod.). Výšku fixných nákladov 
prísne reguluje Úrad pre reguláciu sieťových odvetný a je možné ich zvýšiť na základe 
vzorca, ktorý zohľadňuje najmä výšku inflácie za predchádzajúce obdobie. Ing. Matej Matulaj 
ďalej informoval, že spoločnosť VNG Slovakia, s. r. o., neplánuje v Prievidzi ani nikde inde na 
Slovensku postaviť energetický zdroj na báze plynu. PTH, a. s., je z technického hľadiska 
plne závislá od dodávok tepla z elektrárne SE, a. s., ENO Zemianske Kostoľany a nemá ani 
teoretickú možnosť začať nakupovať teplo z iného energetického zdroja. PTH, a.s., nemá 
záujem o výstavbu vlastného zdroja, ktorý by nahradil dodávky tepla zo SE, a. s., ENO 
Zemianske Kostoľany. Nie je teda pravda, že by PTH, a. s., mohla zmeniť dodávateľa tepla. 
Ďalej uviedol, že považuje za úplne neopodstatnené, že by PTH, a. s., nenakupovalo teplo 
od Slovenských elektrární a o prácu by tým mohlo prísť 500 až 1 400 zamestnancov 
v regióne. PTH, a. s., má záujem naďalej nakupovať teplo od SE, a. s., čoho dôkazom je aj 
nové znenie zmluvy o dodávke tepla, ktorá je uzatvorená na dobu neurčitú.          
 Edmund Glevitzký, Ul. J. Murgaša 32, Prievidza, uviedol, že všetky úvery, ktoré PTH, 
a. s., má, sú splácané splátkami občanov za teplo. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
informoval, že pri zakladaní spoločnosti PTH, a. s., obaja akcionári vkladali do spoločnosti 
rovnaký vklad. Mesto Prievidza vložilo majetok tepelného hospodárstva a VNG Slovakia, s. r. 
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o., prišlo do spoločnosti s hotovostným vkladom vo výške 153,7 mil. Sk. V roku 2003 si PTH, 
a. s., zobralo investičný úver vo výške 210 mil. Sk (7 mil. €), za ktorý v plnej výške ručilo 
VNG Slovakia, s. r. o. To znamená, že investície, ktorými sa v rokoch 2003 – 2006 
zveľaďoval, zhodnocoval a modernizoval majetok mesta Prievidza vložený do PTH, a. s., boli 
financované vkladom VNG Slovakia, s. r. o., do spoločnosti PTH, a. s. Ing. Ivan Vaňo, 
poslanec MsZ, uviedol, že keď bola založená spoločnosť PTH, a. s., bolo do zmluvy 
zapracované aj branie úveru, ktorý bude použitý na obnovu a rekonštrukciu zariadení 
tepelného hospodárstva s tým, že bude splácaný z úspor, ktoré vzniknú vďaka obnove 
zariadení.    
 Ing. Eduard Šebök, riaditeľ SE, a. s., ENO Zemianska Kostoľany, informoval 
o uskutočnených stretnutiach ohľadom uzatvárania zmlúv o odbere tepla PTH, a. s. od SE, 
a. s.,  ENO Zemianske Kostoľany a o dodávke uhlia medzi SE, a. s., ENO Zemianske 
Kostoľany a HBP, a. s. Na základe týchto rokovaní potvrdil, že boli uzatvorené dlhodobé 
dohody a zmluvy o spolupráci medzi všetkými zúčastnenými. Dodal, že v zmysle platnej 
zmluvy medzi PTH, a. s. a Slovenskými elektrárňami, a. s., o dodávke tepla nie je 
v možnostiach PTH, a. s., sa odpojiť od horúcovodného napájača z Novák, ktorý patrí 
elektrárňam. Podľa platnej zmluvy by v prípade odpojenia od tohto napájača musela PTH, a. 
s., platiť vysoké sankcie, a tým možnosť odpojenia nie je možná.  V rámci svojho príhovoru 
ďalej uviedol, že Slovenské elektrárne, a. s., sú pripravené na ďalšiu spoluprácu či s PTH, a. 
s., ako aj s HBP, a. s., s dlhodobým plánom o dodávke uhlia z HBP, a. s., o výrobe tepla 
v SE, a. s., ENO Zemianske Kostoľany a o odbere tepla a jeho dodávku ku konečnému 
spotrebiteľovi prostredníctvom PTH, a. s.  
 Ing. Rastislav Januščák, riaditeľ pre stratégiu HBP, a. s.,  informoval o správe , ktorú 
získali prostredníctvom ministerstva hospodárstva, že sa pripravuje štúdia plynového zdroja 
v oblasti Prievidze, ktorú vypracováva energetická agentúra. Na základe tejto informácie 
spoločnosť HBP, a. s., zvolala stretnutie so všetkými spoločnosťami, ktorých sa týka výroba 
tepla a jeho distribúcia, aby si prediskutovali tento zámer. Ďalej informoval o výsledkoch 
z rokovaní a o záveroch s tým, že sa všetci dohodli na ďalšej dlhodobej spolupráci, 
a o obnove všetkých tepelných zariadení s tým súvisiacich. V závere Ing. Rastislav 
Januščák, riaditeľ pre stratégiu HBP, a. s., podotkol, že je potrebné prehodnotiť odpredaj 41 
% akcií PTH, a. s. spoločnosti VNG Slovakia, s. r. o., nakoľko je tento odpredaj riskantný. 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ a zároveň poslanec OcZ obce Cigeľ, informoval 
o pohoršení občanov obce Cigeľ z dôvodu, že im do poštových schránok bolo distribuované 
uznesenie MsZ Prievidza o odpredaji akcií na spoločnosti PTH, a. s., a petícia proti tomuto 
odpredaju, nakoľko nie úplne rozumejú vzťahom medzi mestom Prievidza a spoločnosťou 
VNG Slovakia. 
 JUDr. Katarína Macháčková, poslankyňa MsZ, uviedla, že keď sa na MsZ 30. 06. 
2009 pýtala na dôvody, prečo sa odpredávajú akcie PTH, a. s., bolo jej povedané, že mesto 
Prievidza potrebuje finančné zdroje na projekty a Ing. Matej Matulay hovoril o problémoch 
verejného obstarávania, ktoré má ich spoločnosť z dôvodu, že nie sú väčšinovými 
akcionármi spoločnosti. To boli len dva dôvody, ktoré jej boli povedané k odpredaju akcií. 
Pýtala sa, prečo sa nediskutovalo o cene odpredávaných akcií, ale sa len schválilo prijatie 
tejto ceny. Dodala, že nevidí dôvod, aby sa tieto akcie odpredávali, nech sa dohodnú HBP, 
a. s., Slovenské elektrárne, a. s., ENEL a PTH, a. s., o odbere a dodávke tepla a nech 
všetko ostane tak, ako bolo. Ďalej sa vyjadrila k vystúpeniu Mgr. Ľudovíta Fábryho ohľadom 
distribúcie petície v obci Cigeľ. Konštatovala, že o distribuovanie do poštových schránok bola 
požiadaná Slovenská pošta, pričom bolo určené, kam má byť petícia spolu s uznesením MsZ 
doručená a uvedená distribúcia bola riadne zaplatená. Muselo dôjsť k zlyhaniu ľudského 
faktora. V závere dodala, aby sa nehľadal spôsob prečo predať akcie a táto diskusia sa 
ukončila.  
 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, predložil svoj názor a povedal, že nie vždy súhlasí 
s názorom, ktorý predloží Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a JUDr. Katarína Macháčková, 
poslankyňa MsZ, ale vždy si ich pozorne vypočuje. To, že sa občas poslanci nevedia 
dohodnúť a majú na jednu vec odlišný názor neznamená, že tí druhí sú nerozumní. Dodal, 
že na MsZ dňa 30. 06. 2009 pri hlasovaní o odpredaji akcií PTH, a. s., hlasoval za odpredaj, 
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ale to neznamená, že sa nerozumie veci. V budúcnosti môže byť konštatované, že 
rozhodnutie za odpredaj akcií bol správny a prínosný, ale tiež sa môže stať, že bol správny 
názor poslancov, ktorí boli proti odpredaju. Všetky argumenty si dobre vypočul a k návrhu na 
zrušenie uznesenia č. 226/09 zo dňa 30. 06. 2009, bude hlasovať proti, aby sa vytvoril 
priestor na dostatočné prehodnotenie tejto problematiky a posúdeniu návrhu zmluvy. 
Následne Michal Dobiáš, poslanec MsZ, vyjadril k doručovaniu petičných hárkov obyvateľom 
Prievidze a o jeho osobnej skúsenosti pri doručovaní petície. Ďalej vyhlásil, že sa vzdáva 
mesačných poslaneckých odmien až do konca roku 2009, a aj napriek tomu nepodporí 
poslanecký návrh Heleny Dadíkovej na zlúčenie komisií MsZ. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala, že nepredložila návrh, aby sa 
zmenilo zloženie komisií na tomto rokovaní MsZ, ale jej návrh  bol realizovaný s účinnosťou 
od 01. 09. 2009 s tým, že na augustovom MsZ bude predložený návrh na nové zloženie 
komisií.  
 
     

- k bodu 9 - 
Vydávanie mesačníka „Novinky z Prievidze“ 

 
 PhDr. Ivona Vojtášová, vedúca referátu marketingu a komunikácie mesta, 
informovala o ponuke spoločnosti Media services Slovakia, s. r. o., Bratislava, na vydávanie 
mesačníka pod názvom ,,Novinky z Prievidze“. Uviedla, že celkový náklad by bol 21 650 
kusov, ktoré budú distribuované bezplatne do schránok občanov mesta. Celkové ročné 
náklady na vydávanie mesačníka boli vyčíslené na čiastku 840 tis. Sk. Financovanie by sa 
zabezpečilo vypovedaním zmluvy so spoločnosťou PETIT PRESS, a. s. – MY - 
Hornonitrianske noviny, ktorej služby sú platené paušálne, a tým by sa financoval celý 
náklad.  
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že ide o vydávanie mesačníka 
a informácie, ktoré tam budú zverejňované, nebudú aktuálne. 
 Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, konštatoval, že jeho osobne potešilo, keď sa mu 
do schránky dostali takéto noviny a zvlášť v čase internetu.  
 JUDr. Katarína Macháčková, poslankyňa MsZ, sa zaujímala, kto bude poskytovať 
príspevky na zverejnenie, a či sa bude môcť prejaviť každý. PhDr. Ivona Vojtášová, vedúca 
referátu marketingu a komunikácie mesta, uviedla, že časť bude pripravovať vydavateľ 
a časť mesto a občania. Všetky príspevky však budú prechádzať cez referát marketingu 
a komunikácie mesta. Ďalej uviedla, že čo sa týka zverejňovania príspevkov, budú sa riadiť 
zákonom a poskytovať čo najviac informácii dôležitých pre občana. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, že pokiaľ bude schválená predložená 
ponuka, so spoločnosťou  PETIT PRESS, a. s.,  bude zmluva vypovedaná k 31. 12. 2009. 
 MsZ uznesením č. 269/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zahrnutie 
finančných prostriedkov potrebných na vydávanie mesačníka a vypovedanie zmluvy 
s regionálnym týždenníkom MY -  Hornonitrianske noviny ku dňa 31. 12. 2009. 
Hlasovanie: 20 poslancov za, 1 poslanec proti, 5 poslanci sa zdržali. 
 
 

- k bodu 10 - 
Návrh textu zmluvy ROC Prievidza, a. s. 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o vypracovaní 
zmluvy so spoločnosťou R. O. C. Prievidza, a.s., na prenájom kultúrno–spoločenských 
priestorov. Uviedla, že nejde o nájomnú zmluvu, ale o Zmluvu o budúcej zmluve o nájme 
nebytových priestorov. Ďalej prítomných informovala o obsahu zmluvy a zapracovaných 
podmienkach oboch strán.  
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, navrhol, aby sa o uvedenej zmluve nerokovalo, 
nakoľko jej návrh bol poslancom MsZ doručený  počas predošlého víkendu, a teda nemali 
dostatok času na jej kontrolu a prehodnotenie. Odporučil, aby zmluva bola prerokovaná 
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komisiou na posúdenie návrhu dostavby a budúceho využitia priestorov  R. O. C. Prievidza 
a následne predmetom rokovania MsZ dňa 25. 08. 2009. 
 MsZ uznesením č. 270/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, uložilo odbornej komisii na 
posúdenie návrhu dostavby a budúceho využitia priestorov Regionálneho obchodného 
centra („Titanic“) po obsahovej stránke posúdiť predložený návrh textu zmluvy so 
spoločnosťou R. O. C. Prievidza, a. s., a informácie podať na najbližšom riadnom rokovaní 
MsZ dňa 25. 08. 2009. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
  
 

- k bodu 11 - 
Ponuka spoločnosti ENEP, a. s., na odkúpenie akcií spoločnosti PTH, a. s. 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o ponuke spoločnosti ENEP, a. s., na 
odkúpenie akcií spoločnosti PTH, a. s. Uviedol, že ponuková cena na odkúpenie akcií, ktoré 
predstavujú 51,001 % ZI  spoločnosti PTH, a. s., je vo výške 3 900 000, 00 €.  
 MsZ uznesením č. 271/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo ponuku 
spoločnosti ENEP, a. s., na odkúpenie 51 % akcií spoločnosti PTH, a. s., Prievidza. 
Hlasovanie: 4 poslanci za, 22 poslancov proti 
  
 

- k bodu 12 - 
Návrh na zrušenie uznesenia č. 226/09 zo dňa 30. 06. 2009 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že na základe doplnenia programu MsZ 
predložil poslanecký návrh JUDr. Kataríny Macháčkovej na zrušenie uznesenia č. 226/09 zo 
dňa 30. 06. 2009, ktorým bol schválený odpredaj 11 692 akcií mesta Prievidza v spoločnosti 
PTH, a. s. 
 MsZ uznesením č. 272/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zrušenie uznesenia 
č. 226/09 zo dňa 30. 06. 2009. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, tiež odporučil, aby bola schválená  odborná komisia 
na posúdenie odpredaja 11 692 akcií mesta Prievidza v spoločnosti PTH, a. s., spoločnosti   
VNG Slovakia, s. r. o., Bratislava, a na posúdenie návrhu textu zmluvy so spoločnosťou VNG 
Slovakia, s. r. o., Bratislava, o odkúpení akcií mesta Prievidza v spoločnosti PTH, a. s. 

MsZ uznesením č. 273/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie odbornej 
komisie na posúdenie odpredaja 11 692 akcií mesta Prievidza v spoločnosti PTH, a. s., a 
návrhu zmluvy so spoločnosťou VNG Slovakia, s. r. o., Bratislava, o ich odkúpení . 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 13 - 
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, prítomných informovala o dvoch 
žiadostiach o kúpu nehnuteľnosti a o jednej žiadosti na prenájom nehnuteľnosti, a to: 
Žiadosť  Rudolfa Balcára, Veľká Čausa č. 22, o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. 
č. 2050/5 vo výmere približne 32 m2, za účelom zriadenia prístupu spevnením pozemku 
zámkovou dlažbou k budúcemu polyfunkčnému objektu, na parc. č. 2157/5 a návrh, že 
vzhľadom na podmienku mesta Prievidza – aby odpredávaný pozemok nebol využívaný na 
parkovanie, ale len ako prístup k budúcemu objektu, pričom bude dodržaná stavebná čiara a 
žiadateľ sa bude starať o pozemok na vlastné náklady (údržba), sa jedná o dôvod hodný 
osobitného zreteľa. 
 MsZ uznesením č. 274/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, za cenu 100 €/m2  (3 012,6 Sk/m2) Rudolfovi Balcárovi, Veľká 
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Čausa č. 22, za účelom zriadenia prístupu, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, t. j., že na 
základe podmienky mesta Prievidza na odpredávanom pozemku nevybuduje parkovacie 
plochy, ale len na vlastné náklady zriadi prístup k budúcemu polyfunkčnému objektu na parc. 
č. 2157/5 spevnením pozemku zámkovou dlažbou, pričom bude dodržaná stavebná čiara a 
žiadateľ sa bude starať o pozemok na vlastné náklady (údržba), so zriadením vecného 
bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na predávanom pozemku a práva prístupu za 
účelom ich údržby a opravy v prospech správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 21 poslancov za 
 
Žiadosť Eleonóry Solárovej - EDS, bytom Prievidza, Koceľova ulica č. 8, o odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2570/1 vo výmere približne 600 m2, za účelom výstavby 
objektu na zriadenie predajne so zameraním na maloobchodný predaj bytových a textilných 
doplnkov (svietidiel, záclon, garníž, skla, porcelánu, nerezových doplnkov a umelých kvetov) 
a o súhlas na vybudovanie parkovacích plôch na časti pozemku mesta Prievidza, parc. č. 
2570/1 vo výmere približne 400 m2 na vlastné náklady žiadateľa. 
 MsZ uznesením č. 275/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Eleonóry 
Solárovej – EDS. 
Hlasovanie: 20 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  
 
Žiadosť spoločnosti PTH, a. s., Prievidza, G. Švéniho 3 H, o prenájom časti pozemku v k. ú. 
Prievidza z parc. č. 2059/1 vo výmere približne 220 m2 na Šumperskej ulici, za účelom 
vybudovania parkovacích miest pri objekte súpisné č. 748, ktorého je vlastníkom s tým, že 
parkovacie miesta po vybudovaní prevedie do vlastníctva mesta Prievidza, pričom časť 
z nich žiada ponechať v nájme pre potreby spoločnosti. V žiadosti predložili návrh na 
prenájom z dôvodu osobitného zreteľa, ktorým je skutočnosť, že žiadateľ vybuduje 
parkovacie miesta na vlastné náklady a prevedie ich bezodplatne do vlastníctva mesta 
Prievidza – mesto získa zhodnotený majetok, ktorý bude slúžiť na verejnoprospešné služby 
v miestnej doprave, t.j. bezplatné parkovanie verejnosti na novovybudovaných parkovacích 
miestach. 
 MsZ uznesením č. 276/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prenájom časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, za účelom  vybudovania parkovacích miest na Šumperskej ulici 
pri objekte súpisné č. 748 pre spoločnosť PTH, a.s., Prievidza, z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa s tým, že 5 parkovacích miest bude prenechaných do nájmu pre potreby 
spoločnosti PTH, a. s., Prievidza, s výškou nájmu 1 €/rok (30,1260 Sk/rok). 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 14 - 
Rôzne 

 
Bod č. 1 – Informácia o umiestnení sochy sv. Anny 

 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, uviedol, že Mestské zastupiteľstvo 
uznesením č. 468/08 zo 16. 12. 2008  uplatnilo vlastníctvo  k soche svätej Anny  a zároveň 
prijalo záväzok  jej reštaurovania. Originál sochy  bol vzhľadom na vážne  narušený stav, 
rozsiahlu mieru úbytkov a výtvarný charakter torza sochy   reštaurovaný muzeálnym 
spôsobom a je pripravený  na prezentáciu v interiérovom prostredí kostola sv. Bartolomeja.  
Na základe vzájomných konzultácií  s pamiatkovým úradom a po súhlase Rímskokatolíckej 
cirkvi,  farnosť  Prievidza – mesto, bude kompletne zreštaurovaný stĺp  so sochou sv. Anny  
umiestnený v bezprostrednej blízkosti farského kostola sv. Bartolomeja  v jeho 
severozápadnej časti na parcele č.  2242/4, ktorá je vlastníctvom mesta. Umiestnením 
pamiatkového objektu  na vybrané miesto sa zdôrazní kontinuita historických súvislostí  
sochy datovanej do 19. storočia a dejín mesta, ktorému dala socha  chotárny názov 
používaný približne do polovice 20. storočia. Realizáciu stavebno-technických prác 
súvisiacich s prípravou základu pre umiestnenie architektúry stĺpa s odliatkom sochy sv. 
Anny  sa predpokladá v období september – október 2009. 
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 MsZ uznesením č. 277/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie 
umiestnenie zreštaurovaného stĺpu so sochou sv. Anny. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
 
 

Bod č. 2 – Informácia o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o kontrole účtovných 
dokladov a o použití finančných prostriedkov poskytnutých z rozpočtu mesta na činnosť 
športového  klubu FK Mesto Prievidza. Konštatoval, že použitie finančných prostriedkov bolo 
v súlade s uznesením a komisia schválila uvoľnenie ďalšej tranže. 
 MsZ uznesením č. 278/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
tranže na činnosť klubu FK Mesto Prievidza. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 16 - 
Interpelácie  poslancov 

 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, si informovala na možnosť získania nových 
lavičiek na sídlisko Píly, nakoľko sa jej dostala informácia , že spoločnosť Tezas, s. r. o., 
nemá žiadne lavičky.  
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že lavičky sa kupujú 
na konkrétne umiestnenie. V rámci rozpočtu mesta sa už budú môcť vykonávať len riešenia 
havarijných stavov.  
 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, informoval, že v roku 2009 sa nezakupovali žiadne 
nové lavičky, boli kúpené len náhradné laty, ktoré v súčasnosti už tiež nie sú.  

 
 

- k bodu 17 - 
Záver 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 
konaného dňa 28. 07. 2009 

 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
          Helena Dadíková                            Ing. Mgr. Jozef Kobela   
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 04. 08. 2009 
 



 16

 
 


